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朝陽科技大學
095學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	3792
	Course Number
	3792

	授課教師
	王翊璇
	instructor
	WANG,I HSUAN

	中文課名
	英文
	Course Name
	English

	開課單位
	校訂必修(四進)
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程是進修部四技大一學生的兩學期必修課程。此共同的英文課程旨在提升學生基本溝通能力，以幫助學生加強聽說讀寫各方面的英語能力。
	Objectives
	This two-semester course is required for all freshmen who are enrolled in the four-year evening program. It is a general English course that aims to enhance students’ basic communication skills, in order to help students strengthen the main skills in English language learning, such as listening, speaking, reading and writing.

	教材
	Broukal Milada.(2004) What a world 1: Amazing Stories from Around the Globe. Pearson Educaton
	Teaching Materials
	Broukal Milada.(2004) What a world 1: Amazing Stories from Around the Globe. Pearson Educaton

	成績評量方式
	期中考: 30% 

期末考:30% 

出席: 15% 

作業和課程參與:25%
	Grading
	Midterm: 30%  

Final:30% 

Attendence:15%

Assignment and participation in discussions: 25% 



	教師網頁
	

	教學內容
	此課程主要在訓練學生的英文閱讀能力,學習從文章中尋找主旨句,以快速理解其文

章大意,進而透過文本前後獲得新的字彙,除了課本以外,輔以多媒體教材為應用工具,

以期增加學生的學習動機,並且透過文化與文化之間的比較,了解語言上的差異性,讓

他們能夠在一個有趣且實用的環境下學習語言


	Syllabus
	The purpose of this course aims to develop students' reading compprehension. Learning how to find the main sentence can help students to understand the article in a short time. Therefore, they can learn new vocabularies from new paragraph very easily. Through the cultural diversity, students can learn English in an authentic environment.




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

